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Abstract: Cet article se propose d'étudier le theme variable - fobia / -fobo, a dans la langue espagnole des xviii® et xix® siecles.
Une fois observée leur faible présence en espagnol du xviii€ siécle, nous considérons les voies par lesquelles ils entrent dans

la langue au xix® siécle, de méme que la maniere dont s’effectuent les créations lexicales et les diverses caractéristiques de
leur structure morphologique. Nous analysons enfin le phénoméne de lexicalisation de fobia, dont I'apparition en tant que
substantif est attestée au cours du dernier quart du xixe siecle.

In this paper we investigate the development of the word stem variants -fobia/ -fobo, a in18th- and 19th-century Spanish. Once
it is confirmed that their presence in the 18th century was minimal, we show the different ways in which compound words
created from these stem variants entered the language in the 19th century; we also examine native word formation and the
different features concerning their morphological structure. Finally, using a corpus, we show how fobia became an autonomous
word during the last decades of the 19th century.
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